
Gümüşhane Belediye Başkanı Başer’den Çok Önemli “İkametgâh” Çağrısı

Gümüşhane Belediye Başkanı Vedat Soner Başer, Gümüşhane’de yaşayıp,
ikametgahları şehir merkezinde olmayan vatandaşlara ikametgâhlarını şehir
merkezine taşımaları çağrısında bulundu.
Başkan Başer, hizmetlerin daha verimli sunulabilmesi için nüfus kayıtlarının
doğru bir şekilde yapılmasının büyük önem taşıdığını vurguladı.
Gümüşhane’nin hızla büyüyen ve gelişen bir şehir olduğunu belirten Belediye
Başkanı Başer, bu gelişimin sürdürülebilir olabilmesi için nüfusun doğru bir
şekilde kayıt altına alınmasının gerektiğini ifade etti.
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, Gümüşhane Merkez nüfusunun
2024 Ocak ayı itibarıyla 34.550 olduğunu belirten Belediye Başkanı Vedat Soner
Başer, 2025 Ocak itibarıyla bu sayıyı 50.000 ve üzerine çıkarmayı
hedeflediklerini dile getirdi.
Nüfus artışının, İller Bankası’ndan daha fazla maddi kaynak elde edilmesini
sağlayacağını ve belediye hizmetlerinin daha etkili sunulacağını vurgulayan
Başkan Vedat Soner Başer, ikametgâh taşıma işlemi için son tarihin 31 Aralık
2024 olduğunu hatırlatarak vatandaşların bu tarihe kadar işlemlerini e-Devlet
üzerinden de gerçekleştirebileceklerini söyledi.
Gümüşhane’nin sürekli büyüyen, gelişen ve dönüşen yapısını daha da ileriye
taşımak amacıyla, ilde ikamet eden ancak ikametgâhları başka il, ilçe, belde
veya köylerde bulunan esnaf, öğrenci, işçi, harici vatandaşların yanı sıra
özellikle kamu lojmanlarında ikamet eden kamu çalışanlarının mağduriyet
yaşamaması için ikametgâhlarını Gümüşhane’ye aldırmalarının büyük önem arz
ettiğini, bu konuda Gümüşhane merkezde ikamet eden her bireyin gereken
duyarlılığı göstermeleri gerektiğini vurgulayan Belediye Başkanı Vedat Soner
Başer şunları belirtti:
“Belediyemizin en önemli gelir kaynağı, İller Bankası’ndan aldığımız paydır ve
bu pay, şehirde resmi olarak ikamet edenlerin sayısına göre belirlenmektedir.
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 2024 Ocak ayı verilerine göre nüfusumuz 34.550
Hedefimiz nüfusumuzu 2025 Ocak itibariyle 50.000 ve üzeri. Bu konuda
çalışmalarımızı yoğun ve planlı bir şekilde sürdürüyoruz. Nüfusumuzun 50.000 ve
üzerine çıkması demek, İller Bankası’ndan alacağımız payın artması, hizmet
kalitemizin de yükselmesi demektir. Buradan tüm Gümüşhaneli hemşehrilerime

https://gumushanedenhaber.com/gumushane-belediye-baskani-baserden-cok-onemli-ikametgah-cagrisi/


sesleniyorum. Nüfusunu al, şehrine güç ver çünkü Gümüşhane seninle güzel.
Gümüşhane’yi sizlerin katkılarıyla daha modern bir hale getireceğiz.
Hemşehrilerimizin ikametgâhlarını ilimize aldırmaları, ilimizin gelişimi ve
sunduğumuz hizmetlerin kalitesinin artırılması açısından kritik bir öneme
sahiptir. Bu konuda Gümüşhane’de yaşayan tüm vatandaşlarımızın gerekli
hassasiyet ve özeni göstereceğine inanıyorum.”
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